
 
 

Laanshøj set ovenfra - det er alle de grønne områder indhegnet af træer, som er i spil - så meget 

grønt fjernes! Foto: Alf Blume 

DEBAT: Ny lokalplan for Laanshøj 

Af Alf Blume, formand for Naturfredningsforeningen i Furesø, Nygårdsterrasserne 201D, Farum 

Mia Lind skriver harmdirrende om en ny lokalplan for Laanshøj; Naturfredningsforeningen har 

også til tider i debatten og dialogen med Furesø Kommune og Boligejendom været temmelig vrede 

over, hvad vi er blevet præsenteret for i Laanshøj+  og de senere versioner af denne. 

Lidt ærgerligt er det dog at starte en debat om noget ingen kan verificere lige nu - lokalplanen er 

ikke offentliggjort - den er endda ikke behandlet i nogen udvalg i forvejen! 

Jeg håber inderligt, at Mia ikke har ret i hendes forudanelser, men hvis hun har, så er kampen langt 

fra slut. 

Der kommer en heftig debat når lokalplanen endelig offentliggøres; især hvis lokalplanen tramper 

på naturen eller der skal bygges direkte imod beboernes og den øvrige befolknings ønsker.  

Hvis planen ikke ændres efter høringsperioden, så vil Naturfredningsforeningen påklage de forhold, 

hvor Naturen bliver klemt! 

Furesø Kommune mangler stadig at offentliggøre den nye gennemarbejdede trafikløsning for Kirke 

Værløsevej - ja, vi glemmer ikke løftet! 


